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Vi viser til søknad om omdisponering av BARK midler i forbindelse med tilrettelegging av kulturminner ved
Fosnstraumen.
 
Riksantikvaren godkjenner omdisponering av midlene til utforming av to større skilt.
 
Vi viser forøvrig til årets tilskuddsbrev vedrørende bruk og rapportering av tilskuddsmidler.
 
Med vennlig hilsen
 
Eva Walderhaug
Seniorrådgiver
Seksjon for arkeologiske kulturminner
Riksantikvaren
Tlf.: +47 98 22 87 19
www.riksantikvaren.no
 

 
Fra: Solveig Lohne Rongved [mailto:Solveig.Lohne.Rongved@hfk.no] 
Sendt: 21. juni 2016 14:06
Til: Walderhaug, Eva Sætersdal
Emne: VS: Søknad om omdisponering av bark-midlar
 
Hei
 
Er dette tilstrekkelig som søknad om omdisponering?
 
Helsing
 
Solveig Lohne Rongved
Spesialrådgjevar
Kultur‐ og idrettsavdelinga | Fylkeskonservatoren

 

 

Tlf: 55 378044

www.hordaland.no

 



Fra: Bente Kopperdal Hervik [mailto:bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no] 
Sendt: 21. juni 2016 14:02
Til: Solveig Lohne Rongved 
Kopi: Helge Dyrkolbotn 
Emne: Søknad om omdisponering av bark‐midlar
 
Radøy og Austrheim kommunar fekk i 2015 tilsegn om kroner 110 000 kroner i Bark‐midlar til tilrettelegging og
skjøtsel ved Fosnstraumen. Ein del av tiltaket var å fornya 10 skilt som er sett opp der. I budsjettet var det sett av
80 000 kroner til dette.
 
Me har no fått midlar via ei anna ordning til å laga filmsnuttar og ynskjer nytta desse i formidlinga. Me ynskjer difor
å endra formidlinga til å laga to store og omfattande hovudskilt og heller ha QR‐kode med digital formidling ute i
løypa.
 
Me ber om å få omdisponert desse midlane slik som skissert i denne e‐posten.
 
Mvh
Bente Kopperdal Hervik
Rådgjevar kultur
Radøy kommune
Tlf. 56 34 90 12
 
 
 


